
In Uithoorn en De Kwakel hebben we nu al veel te veel geluidsoverlast. Vrijwel alle groei van 
vliegbewegingen van de afgelopen jaren is op de Aalsmeerbaan terechtgekomen. Het mag gewoon 
niet zo zijn dat als onderhoud gedaan moet worden, dat dan alle belangen van omwonenden en alle 
afspraken over preferent baangebruik aan de kant worden geschoven om er maar voor te zorgen dat 
Schiphol kan doorvliegen. Er is maar 1 goede oplossing: minder vliegen!!! En ik zou zeggen maak daar 
in plaats van een tijdelijke, een permanente regeling voor.


